
Dobrý den,

po mnoha pokusech o zjištění aktuální informace se musím zeptat přes zákon

na poskytování intormací.

V jakém stavu je aktuálně projektování Srdce Hrabové, na čem to visí, kdo

to má za úkol, kdy se to začne připravovat a hlavně, kdy se to začne

realizovat?

https://trello.com/c/Xpn5v24d

,)

' ' Í » {’I/fl/ ,1} f (

. , V _. [Moč/Áža? '
Date: ne 19. 4. 2020 v 15:14

Subject: Re: Srdce Hrabové

To: Trávníček Igor <ITravnicek©ostrava—hrabova.cz>

Ahoj Igore,

již od 19.2. 2020 jsi mi neodpověděl na můj dotaz.

Moc prosím, nechci si s tebou dopisovat jen tak o ničem, tak mi prosím

odpovídej na co se ptám. Věřím, že když si to přečteš znovu, pochopíš, proč

si myslím, žes mi neodpovédél.

Konkrétně jsem se ptal na toto:

Ahoj Igore,

prosím Tě, před dvěma lety jsi oslovil VŠB o zpracování alternativních

návrhů centra Hrabové. Jak to prosím dopadlo?

V jakém stavu je aktuálně projektování Srdce Hrabové, na čem to visí, kdo

to má za úkol, kdy se to začne připravovat a hlavně, kdy se to začne

realizovat?

https://trello.com/c/Xpn5v24d

Moc děkuji za info.

čt 9. 4. 2020 v 12:32 odesílatel Trávníček Igor <

ITravnicek©ostrava—hrabova.cz> napsal:

projekt „Srdce Hrabové“ nepatří v současnosti k prioritám. Teprve po

rekognoskaci ekonomických dopadů současné krize bude na zvážení a na

diskuzi, jak dál pokračovat.


